
 

PROTOKÓŁ NR LXVIII/2024 

RADY GMINY WIELKA NIESZAWKA 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, 

która odbyła się w dniu 30 stycznia 2024 roku 

w godz. 9:00 do 11:15 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Jadwiga Pawlikowska 

7. Aleksandra Rębacz  

8. Alina Sobecka  

9. Marcin Sobiech 

10. Katarzyna Streich 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski  

14. Dariusz Tkaczyk 

15. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Proponowany porządek obrad:  

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia 

    a) stwierdzenie quorum 

    b) przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z : 

    a) LXVI sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka z dn. 28 listopada 2023 roku 

    b) LXVII sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka z dn. 19 grudnia 2023 roku 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

    a) uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026 (Druk 1) 

    b) nadania nazwy ulicy "Błękitna" na terenie wsi Wielka Nieszawka (Druk 2) 

    c) udzielenia dotacji na dofinansowanie organizacji publicznego transportu zbiorowego  

(Druk  3) 

    d) zmiany uchwały budżetowej Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024 (Druk 4) 

4. Przerwa 

5. Informacja z działalności Komisji między sesjami - referują przewodniczący Komisji 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał 



7. Interpelacje i wolne wnioski 

8. Zakończenie sesji 

 

 

AD.1  

LXVIII  sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 15, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku 

obrad.  

 

Nikt nie zgłosił uwag do porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła porządek 

obrad. 

 

 

2. Przewodnicząca Rady Gminy przeszła do następnego punktu porządku obrad tj. Przyjęcie 

protokołu z sesji: 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt protokołu z LXVI sesji Rady Gminy Wielka 

Nieszawka z dn. 28 listopada 2023 roku 

 

 



 

Głosowano w sprawie: 

LXVI sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka z dn. 28 listopada 2023 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , 

Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

PRZECIW (2) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki 

WSTRYMUJE SIĘ (2) 

Jadwiga Pawlikowska, Katarzyna Streich 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła protokół z 

LXVI sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka z dn. 28 listopada 2023 roku. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt protokołu z LXVII sesji Rady Gminy 

Wielka Nieszawka z dn. 19 grudnia 2023 roku 

 

 

Głosowano w sprawie: 

LXVII sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka z dn. 19 grudnia 2023 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , 

Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

PRZECIW (2) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki 

WSTRYMUJE SIĘ (2) 

Jadwiga Pawlikowska, Katarzyna Streich 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła protokół z 

LXVII sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka z dn. 19 grudnia 2023 roku. 

 



Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Mirosława Szczupłowskiego o wprowadzenie w temat 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026 

Pan Mirosław Szczupłowski z GOPS  przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu Alinę Sobecką 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka - 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-

Regulaminowej Aleksandrę Rębacz 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz  - poinformowała, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie w sprawie nadania nazwy ulicy "Błękitna" na terenie wsi Wielka Nieszawka 
 



Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i 

Inwestycji Jadwiga Pawlikowska - poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Ireneusz Śmiechowski 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pan Wójt 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie w sprawie nadania 

nazwy ulicy "Błękitna" na terenie wsi Wielka Nieszawka 

 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy "Błękitna" na terenie wsi Wielka Nieszawka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie w sprawie nadania nazwy ulicy "Błękitna" na terenie wsi Wielka Nieszawka 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Sławomira Błacha o wprowadzenie w temat projektu 

uchwały w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie organizacji publicznego transportu 
zbiorowego 

 



Pan Sławomir Błach przedstawił projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzynę Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich - poinformowała, że komisja na 

posiedzeniu w dniu 29 stycznia 2024 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i 

Inwestycji Jadwiga Pawlikowska - poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na 

dofinansowanie organizacji publicznego transportu zbiorowego 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na dofinansowanie organizacji publicznego transportu zbiorowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga 

Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Aniela Grela 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie organizacji publicznego transportu zbiorowego 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024 

 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 



Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzynę Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich - poinformowała, że komisja na 

posiedzeniu w dniu 29 stycznia 2024 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Aniela Grela 

Radna Jadwiga Pawlikowska 

Radny Mieczysław Kociucki 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pan Wójt 

Pan Kierownik Inwestycji 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Mieczysław Kociucki 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024 

 

 



PRZERWA 
 

5. Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:  

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że Komisja spotkała się 30 stycznia 

2024  r. opiniując materiały na sesję. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja 

spotkała się w dniu 29 stycznia 2024 r. w celu opiniowania materiałów na sesję  

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i  Sportu Alina Sobecka - 

poinformowała, że Komisja spotkała się 30 stycznia 2024 r. w celu opiniowania materiałów na 

sesję. 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz – poinformowała, 

że Komisja spotkała się 30 stycznia 2024 r. w celu opiniowania materiałów na sesję. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji Marcin Sobiech - poinformował, 

że Komisja nie spotykała się. 

 

6. Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji podjętych uchwał z sesji LXVII, 

która odbyła się 19 grudnia 2023 roku. 

 

7. Interpelacje i wolne wnioski 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

 

Radna Aniela Grela  - poruszyła temat: 

• Czy Gmina będzie dopłacać czy mieszkańcy będą obciążeni dodatkowymi kosztami 

jeśli chodzi o opłaty dot. „śmieci”? 

• Czy Urząd ma koncepcję w sprawie 2 mln. dofinansowania na budowę kompleksu 

boisk? Jakie są plany? 

• Co ze Stacją kolejową w Cierpicach? Zostało ogłoszone uruchomienie a dojazd jest 

bardzo problematyczny. 

•  Jaka jest szansa na zrobienie dwóch ścieżek rowerowych od kąkola do ul. Ogrodowej i 

drugiej na ul. Sosnowej?   

• Zanieczyszczenia powietrza poprzez nieprzyjemne zapachy wynikające z palenia w 

piecach 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

 



 

 

Radna Katarzyna Streich – poruszyła temat: 

 

• Co z kwotą będącą dochodem za modernizację Gminnego Centrum Kultury i Sportu, 

jaka jest przyczyna braku wpłaty 1mln złotych? 

• Protokołu Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i 

Inwestycji w sprawie inwestycji zapisanych w budżecie na rok 2023 

• Kto jest odpowiedzialny za sprzątanie ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Toruńskiej? 

• Jakie były uwagi zgłoszone do protokołu odbioru i gdzie można zapoznać się z takim 

protokołem? 

• Co Wójt zamierza zrobić w celu poprawienia jakości ścieżki rowerowej? 

• Wniosku formalnego w sprawie sprawdzenia godzin doraźnych Pani Dyrektor Szkoły 

Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Cierpicach? 

• Firmy MEKOL oraz pism, które zostały składane w tej sprawie do Urzędu Gminy 

• Sprostowania w spr. nieobecności Radnej Pawlikowskiej 

• Co Pan Wójt zamierza zrobić z mieszkańcami, którzy nagminnie palą śmieciami w 

piecach? 

 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy – udzieliła odpowiedzi Radnej 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

Pracownik Urzędu Gminy – udzieliła odpowiedzi Radnej 

Radca Prawny – udzieliła odpowiedzi Radnej 

 

Radna Alina Sobecka  – poruszyła temat: 

 

• Wniosku formalnego w sprawie sprawdzenia godzin doraźnych Pani Dyrektor Szkoły 

Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Cierpicach? 

• Programu naprawczego w Szkole Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w 

Cierpicach. Co organ nadzorujący zrobił w tej kwestii? 

 

Radny Ryszard Kryszewski  – poruszył temat: 

 

• Wyrównania ul. Dybowskiej od DK10 do ul. Dobrej 

• Nie działa lampa przy stacji WATIS 

• Lampa na ul. Prostej w Nieszawce, 250m od ul. Toruńskiej lampa przechylona jest w 

kierunku jezdni 

• Od DK10 do ul. Długiej duża ilość śmieci jest wysypywana, należałoby to posprzątać 

 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

 

 

 



Radna Jadwiga Pawlikowska  – poruszyła temat: 

 

• Swojej nieobecność na obradach sesji 

• Bezpieczeństwa na drogach gminnych aby zadbać o zachowanie odpowiednich 

prędkości 

• Nagminnego wypuszczania psów na ulice oraz uciekania zwierząt z terenów posesji 

• Gratulacji nowym Sołtysom, którzy zostali wybrani oraz podziękowania dla 

poprzednich, którzy przestali pełnić funkcję Sołtysa 

 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie udziału 

w LXVIII sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady. 

 

 

 Protokołował                                                                Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Miłosz Paliwoda                                                               (-) Wioletta Szymańska 

 

 

Link: https://esesja.tv/transmisja/45937/lxviii-sesja-rady-gminy-30012024.htm  

https://esesja.tv/transmisja/45937/lxviii-sesja-rady-gminy-30012024.htm

